

ORDER OF REFERENCE

Thursday, April 1, 1976

Ordered,—That Bill C-92, An Act to provide for compensation for former prisoners of war and their dependants and to amend certain other statutes in consequence thereof, be referred to the Standing Committee on Veterans Affairs.

ATTEST

Le Greffier de la Chambre des Communes

ALISTAIR FRASER

The Clerk of the House of Commons

ORDRE DE RENVOI

Le jeudi 1^{er} avril 1976

Il est ordonné,—Que le Bill C-92, Loi prévoyant l'indemnisation des anciens prisonniers de guerre et des personnes à leur charge et apportant des modifications corrélatives à certaines autres lois, soit déferé au Comité permanent des affaires des anciens combattants.

ATTESTÉ

Le Greffier de la Chambre des Communes

ALISTAIR FRASER

The Clerk of the House of Commons

Apparing The Honourable J. ...

The Order of Reference ...

being read as follows:

Ordered.—That Bill C-92, An Act to provide for compensation for former prisoners of war and their dependants and to amend certain other statutes in consequence thereof, be referred to the Standing Committee on Veterans Affairs.

The Chairman called Clause 1.

The Minister made a statement and with the witness answered questions.

Clauses 2 to 14 carried.

On Clause 15

Mr. Flynn moved,—That Clause 15 be amended by striking out lines 22 and 23 on page 6, and substituting the following:

"15. This Act shall come into force on the 1st day of April, 1976."

And debate arising thereon:

Mr. Knowles (Winnipeg North Centre) moved,—That the amendment be amended by striking out the words "come into force" and substituting the following words therefor:

"be deemed to have come into effect".

After debate, the question being put on the amendment to the amendment it was agreed to.

And the question being put on the amendment as amended, it was carried.

And the question being put on Clause 15, as amended, it was carried.

Schedules A and B carried.

Clause 1 carried.

Apparing L'honorable J. ...

L'Ordre de renvoi ...

1976:

Il est ordonné,—Que le Bill C-92, Loi prévoyant l'indemnisation des anciens prisonniers de guerre et des personnes à leur charge et apportant des modifications corrélatives à certaines autres lois, soit déferé au Comité permanent des affaires des anciens combattants.

Le président met en délibération l'article 2.

Le ministre fait une déclaration et, avec les témoins, répond aux questions.

Les articles 2 à 14 sont adoptés.

Article 15

M. Flynn propose,—Que l'article 15 soit modifié par le retranchement des lignes 22 et 23 de la page 6 et leur remplacement par ce qui suit:

"15. La présente loi est réputée être entrée en vigueur le 1^{er} avril 1976."

Le débat s'engage par la suite.

M. Knowles (Winnipeg Nord-Centre) propose que l'amendement soit modifié par le retraitement des mots "entre en vigueur" et leur remplacement par ce qui suit:

"soit réputée être entrée en vigueur".

Après débat, le sous-amendement est adopté.

L'amendement modifié est adopté.

L'article 15, mis aux voix, est adopté.

Les annexes A et B sont adoptées.

L'article 1 est adopté.